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Καθηγήτρια κα Μαίρη Κουτσελίνη 

Πρόεδρο Συμβουλίου Φορέα Διασφάλισης  

και Πιστοποίησης της Ποιότητας της Ανώτερης Εκπαίδευσης 

 

 

Αξιότιμη κα Πρόεδρε, 

 

ΘΕΜΑ: Αναβολή λήψης απόφασης για το πρόγραμμα σπουδών: Computer Science 

with concentrations: 1)Cyber Security, 2)Mobile Systems, 3)Blockchain 

Tecnologies (1.5 academic years, 90 ECTS, Master(MSc), E-Learning)  

 

 

Σχετικά με το πιο πάνω θέμα της επιστολής σας με ημερομηνία 27 Δεκεμβρίου 2023, θα 

θέλαμε να εκφράσουμε την έκπληξή μας για την αναβολή λήψης απόφασης για το εν λόγω 

πρόγραμμα σπουδών. Στην επιστολή σας μας καλείτε όπως  «ικανοποιηθεί, από το επόμενο 

ακαδημαϊκό εξάμηνο, 2023-2024, η σύσταση της ΕΕΑ και η συνεπακόλουθη απόφαση του 

Συμβουλίου του Φορέα για ένταξη της διατριβής στο πρόγραμμα.» 

 

Έχουμε μελετήσει σε βάθος την έκθεση της ΕΕΑ και έχουμε απαντήσει και ακολουθήσει όλες 

τις συστάσεις της ΕΕΑ. Συγκεκριμένα: 

 

1)  Για τη διατριβή, η ΕΕΑ κάνει μία αναφορά στο θέμα της διατριβής στο σημείο 2.1 ως 

εξής: 

  

“Thesis is optional in this program. This seems to reflect approaches in similar 

computing programmes in Cyprus. However, it contradicts established attitudes in HE 

toward the compulsory inclusion of a thesis in postgraduate programmes. The 

university should consider directing a bigger number of students towards the uptake 

of a thesis as they can benefit from the research experience of the members of the 

programme team and develop valuable professional skills.”.Αυτό το σχόλιο 

επαναλαμβάνεται από την ΕΕΑ και στα τελικά σχόλια (Conclusions and final remarks). 

 

2)  Στο πάνω σχόλιο η ΕΕΑ δεν θέτει προϋπόθεση  λειτουργίας του προγράμματος την 

εισαγωγή υποχρεωτικής διατριβής, όπως επίσης δεν κάνει «σύσταση[…] για ένταξη 

της διατριβής στο πρόγραμμα». Αντιθέτως, κατανοεί ότι η διατριβή ως μάθημα 

επιλογής αντικατοπτρίζει την πρακτική παρόμοιων προγραμμάτων στην Κύπρο. Να 

προσθέσουμε εδώ ότι αυτή η πρακτική της επιλογής στη διατριβή δεν ακολουθείται 

μόνο από τα Ιδιωτικά Πανεπιστήμια στην Κύπρο αλλά  και από το  Πανεπιστήμιο 

Κύπρου (π.χ. προγράμματα MSc in Artificial Intelligence το οποίο συν-

χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή Ένωση, όπως και MSc in Data Science). 

 

3) Η ΕΕΑ στο σχόλιο που αντιγράφουμε στο σημείο (1) πιο πάνω εισηγείται ξεκάθαρα 

στην τελευταία πρόταση: “The university should consider directing a bigger number of 



 

students towards the uptake of a thesis as they can benefit from the research experience 

of the members of the programme team and develop valuable professional skills.”. 

Δηλαδή, το Πανεπιστήμιο να εξετάσει το ενδεχόμενο να κατευθύνει περισσότερους 

φοιτητές στην επιλογή διατριβής.  

 

4) Σε αυτό ακριβώς το σχόλιο της ΕΕΑ, έχουμε ήδη αναφερθεί εκτενώς με την αποστολή 

της απάντησης του ιδρύματος στις παρατηρήσεις της ΕΕΑ ως εξής:  

 

“We would like to stress that the MSc in Computer Science puts particular emphasis 

on developing the students’ research skills. Specifically, the compulsory Project 

courses (in the respective concentration or general) in combination with the 

compulsory course “COMP-500DL Research Seminars and Methodology”, are 

designed to cultivate the research skills of the students. Regarding the optional thesis, 

we highlight the EEC comment: “This seems to reflect approaches in similar computing 

programmes in Cyprus”. Indeed this is the case and the practice adopted by Cypriot 

Universities. We feel that having the thesis obligatory will make the program less 

flexible especially for those students who would like tο broaden their knowledge in the 

CS field with courses beyond their area of concentration. An obligatory thesis, limits 

the students in not taking any elective courses.  We should stress however, that in 

practice, the programme committee and the faculty advisors are encouraging students 

who wish to follow an academic career or work in R&D to opt for the thesis option.”. 

 

 Εδώ δηλαδή παρουσιάζουμε πως το Πρόγραμμά μας ήδη καλύπτει με 2 μαθήματα την 

εισαγωγή στην έρευνα και επίσης δίνουμε την αιτιολογία της απόφασης μας να έχουμε 

τη διατριβή ως μάθημα επιλογής. 

 

 

Με τις παρούσες διευκρινίσεις, μαζί με την εξαιρετικά θετική έκθεση της Επιτροπής 

Εξωτερικής Αξιολόγησης καθώς και την απάντησή μας της 13ης Σεπτεμβρίου, ευελπιστούμε 

ότι το Συμβούλιο του Φορέα Διασφάλισης  και Πιστοποίησης της Ποιότητας της Ανώτερης 

Εκπαίδευσης θα προχωρήσει άμεσα στη λήψη απόφασης πιστοποίησης του προγράμματός 

μας.  

 

 

Με εκτίμηση, 

 

 

 

 

Αθηνά Στασοπούλου, Ph.D. 

Καθηγήτρια 

Πρόεδρος Τμήματος Πληροφορικής 

Πανεπιστήμιο Λευκωσίας 

 

 

 


